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Abstract (en)
A bundle of ignition cables for the ignition system of an internal-combustion engine, having a strip-shaped covering part (1) on whose inside the
ignition cables (11) are laid, the distributor or ignition coil connector being connected to spark plug connectors (9) which are fitted on the covering
part (1). The spark plug connectors (9) are constructed as angled connectors which in each case are seated with their cable connection part in
retaining shoes which are constructed in one piece with the covering part (1), on its inside. <IMAGE>

Abstract (de)
Zündkabelleiste für die Zündanlage einer Brennkraftmaschine mit einem leistenförmigen Deckelteil (1), an dessen Innenseite Zündkabel (11) verlegt
sind, die Verteiler- oder Zündspulenstecker mit Zündkerzensteckern (9) verbinden, die am Deckelteil (1) angebracht sind. Die Zündkerzenstecker (9)
sind als Winkelstecker ausgebildet, die mit ihrem Kabelanschlußteil in Aufnahmeschuhen jeweils sitzen, die in einem Stück mit dem Deckelteil (1) an
dessen Innenseite ausgebildet sind. <IMAGE>
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